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Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 187) 
14 grudnia 2018 r. 
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnictwem 
posła Arkadiusza Czartoryskiego (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– poprawki zgłoszone w trakcie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o Policji oraz niektórych innych ustaw (druki nr 3088 
i 3095). 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Kozłowski sekretarz stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji wraz ze współpracownikami, Katarzyna Kobierska zastępca dyrektora Departa-
mentu Prawnego Ministerstwa Obrony Narodowej wraz ze współpracownikami, Jarosław Siekierski 
dyrektor Biur Kadr, Szkolenia i Obsługi Prawnej w Komendzie Głównej Policji, Waldemar Popławski 
zastępca dyrektora Biura Prawnego w Komendzie Głównej Straży Granicznej wraz ze współpracowni-
kami, Michał Ordyniak zastępca naczelnika wydziału w Agencji Bezpieczeństwa Narodowego, Rado-
sław Januszewski specjalista w Zespole Prawnym Komendy Głównej Żandarmerii Wojskowej, Jakub 
Cygan radca w Departamencie Bezpieczeństwa Narodowego Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Artur Kolęda, Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jakub Bennewicz, Krzysztof Kar-
kowski – legislatorzy z Biura Legislacyjnego. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Szanowni państwo, proszę o zajęcie miejsc. Panie ministrze, bardzo proszę. 
Proszę  państwa,  w porządku  obrad  mamy  rozpatrzenie  poprawek  zgłoszonych 

w trakcie drugiego czytania. W trakcie drugiego czytania zgłoszono poprawkę nr 1 klubu 
Nowoczesnej. Przypominam, że pracując w tym trybie Komisja głosuje tylko za lub prze-
ciw. Nad poprawkami nie przeprowadza się debaty. Tak stanowi regulamin Sejmu. 
Szanowni państwo, kto z pań i panów posłów jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

poprawki nr 1? Dziękuję bardzo. Kto jest przeciwny? Dziękuję bardzo. Kto wstrzymał 
się od głosu? Dziękuję bardzo. 

Sekretarz Komisji Magda Jedynak: 
6 głosów za, 9 głosów przeciwnych, brak głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję bardzo. Poprawka nie uzyskała akceptacji. 
Poprawka nr 2 również została zgłoszona przez klub Nowoczesnej. 
Kto z pań i panów posłów jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki? Dziękuję. 

Kto jest przeciwny? Dziękuję. Kto wstrzymał się od głosu? 

Sekretarz Komisji Magda Jedynak: 
5 głosów za, 11 głosów przeciwnych. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Poprawka nie uzyskała akceptacji. 
Poprawka nr 3 podobnie została zgłoszona przez klub Nowoczesnej. 
Kto z państwa  jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki? Dziękuję. Kto  jest 

przeciwny? Dziękuję. Kto wstrzymał się od głosu? 1 osoba się wstrzymała. Proszę o poda-
nie wyników. 
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Sekretarz Komisji Magda Jedynak: 
5 głosów za, 11 głosów przeciwnych. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Przy 1 głosie wstrzymującym się poprawka nie uzyskała akceptacji. 
Poprawka nr 4 została zgłoszona przez klub Prawa i Sprawiedliwości. Bardzo proszę. 

Poseł Edward Siarka (PiS): 
Chciałbym powiedzieć jedno zdanie, a mianowicie, że w poprawce chodzi o to, żeby akty 
wykonawcze, które obowiązują obecnie, a których w tym zakresie Trybunał Konstytu-
cyjny nie zakwestionował, mogły obowiązywać aż do czasu, kiedy na podstawie nowej 
ustawy zostaną wydane nowe rozporządzenia. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki? Dziękuję. Kto 
jest przeciwny? Dziękuję. Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. 

Sekretarz Komisji Magda Jedynak: 
11 głosów za, 1 głos przeciwny, 5 głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Poprawka została zaopiniowana pozytywnie. 
Poprawka nr 5. 

Poseł Edward Siarka (PiS): 
W poprawce tej, panie przewodniczący, szanowni państwo, chodzi o to, żeby osoby, które 
przeszły  kontrolę  osobistą,  a które  składają  zażalenie  na owe  czynności, w związku 
z wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego w tym momencie mogły odwoływać się już nie 
do prokuratury, tylko bezpośrednio do sądu za pośrednictwem policji, tak jak jest to zapi-
sane na podstawie nowych przepisów ustawy. Chodzi o sprawy, które są niezakończone. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki? Kto jest prze-
ciwny? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. 

Sekretarz Komisji Magda Jedynak: 
14 głosów za, 4 głosy wstrzymujące się. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Brak głosów przeciwnych. Poprawka została zaopiniowana pozytywnie. 
Poprawka nr 6. 
Kto z pań i panów posłów jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki? Kto jest 

przeciwny? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. 

Sekretarz Komisji Magda Jedynak: 
14 głosów za, 2 głosy przeciwne, 5 głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Poprawka została zaopiniowana pozytywnie. 
Czy pani profesor podtrzymuje wolę występowania w roli posła sprawozdawcy? Pani 

poseł Józefa Hrynkiewicz będzie posłem sprawozdawcą. 
Szanowni państwo, wszystko wskazuje na to, że jest to ostatnie posiedzenie Komisji 

przed Świętami. 
Chciałbym bardzo serdecznie życzyć wszystkim państwu podczas Świąt jak najwię-

cej radości w gronie najbliższych, dużo spokoju, dużo ciepła. Z rana czytałem prognozę 
pogody. Wszystko wskazuje na to, że będzie kilkanaście centymetrów śniegu. Wobec tego 
będzie prawdziwa polska zima. Wszystkiego dobrego również na Nowy Rok. Dziękuję 
bardzo. 
Zamykam posiedzenie Komisji. 


